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Abstract (en)
[origin: WO2004033108A1] The invention concerns a component (1) incorporated in a plumbing system, said component being equipped with a
jet regulating device (4) inside a mounting case (6). Said jet regulating device (4) comprises at least one directly mounted element (5) housed
in the mounting case (6), said element being provided with ridges (11) transverse to the flow direction and defining between them passageways
(12). The invention is characterized in that the ridges (11) of at least one directly mounted element (5) are arranged in the form of a grid or network
and intersect at junction points. The inventive incorporated component, which can be manufactured inexpensively, exhibits the best possible jet
regulating characteristics, even if the transverse surface is relatively small. Moreover, said incorporated component (1) requires little maintenance,
without any risk of malfunction resulting from dirt carried by the liquid flow.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein sanitäres Einbauteil (1), das im Inneren eines Einbau-Gehäuses (6) eine Strahlreguliereinrichtung (4) hat, welche
Strahlreguliereinrichtung (4) zumindest ein, in das Einbau-Gehäuse (6) einsetzbares Einsetzteil (5) aufweist, das quer zur Durchströmrichtung
orientierte Stege (11) hat, die zwischen sich Durchtrittsöffnungen (12) begrenzen. Für das erfindungsgemäße Einbauteil ist kennzeichnend, dass die
Stege (11) zumindest eines Einsetzteiles (5) gitter- oder netzartig, sich an Kreuzungsknoten (10) kreuzend, angeordnet sind. Das erfindungsgemäße
Einbauteil (1), das mit geringem Aufwand herstellbar ist, zeichnet sich durch bestmögliche Strahlreguliereigenschaften auch auf vergleichsweise
kleiner Querschnittsfläche aus; dabei ist das erfindungsgemäße Einbauteil (1) vergleichsweise wartungsarm, ohne dass Funktionsstörungen
aufgrund der im Flüssigkeitsstrom eventuell mitgeführten Schmutzpartikel zu befürchten wären (vgl. Fig. 1).
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